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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

4 
Ugedag: Mandag Dato: 6.12.2021 Fra 18.00 Til 21.30 

Mødested: Personalerummet 

Deltagere: Charlotte Fyhn Milland, Jonas Lorentsen, Line Møller, Randi Thomsen, Susanne Østbjerg 

Kargo, Lene Bjerrum, Lisbet Steen Mortensen, elevrepræsentanter og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere: 

Evt. fraværende: Kim Andersen Jacobsen, Susanne Søgård Schultz, elevrepræsentanter. 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

Dagsorden: 
Indgået post:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. Nyt fra formand/næstformand 

Til orientering 

 Intet 

3. Nyt fra elevrådet 

Til orientering 

 Der har været afholdt elevrådskursus for elevrådet med en underviser fra Danske Skoleelever. 

Der følges op på kommende elevrådsmøde, hvor det også skal handle om planlægning af skolefest.  

4.  Nyt fra skolen 

Til orientering 

 • Der er orienteret om Covid19 situationen. Herunder om testning af elever, coronapas til 

medarbejdere, håndtering af situationen ifm. at elever og medarbejdere er testet positive, 

coronapas for medarbejdere 

• Brug af VFC i pauser. Som noget nyt kan elever benytte faciliteter i VFC i pauser. Elever 

fra blå klynge i 10-pause og elever fra rød og blå klynge i 12-pause. 

• Kommende arrangementer: Julekoncert, Middelaldermarked (er senere aflyst) 

• Indskolingselever synger julesange for folk i byen ved brugsen, i børnehaven, i VFC og ved 

plejehjemmet. 

5. Evaluering af møde med kontaktforældre 

Der er i starten af november afholdt dialogmøde med kontaktforældre og bestyrelse. Opfølgning 

og evaluering af mødet. 

Til drøftelse 

 God dialog med kontaktforældre om roller og opgaver. 

Erfaringsudveksling mellem klasser, hvor gode ideer blev delt. 

Drøftelse af hvornår det giver mening at bestyrelsen inddrager kontaktforældre ifm. afklaring af 

forældres holdning til forskellige spørgsmål. 

Det er bestyrelsens oplevelse at formen var god. Godt at aftenens program var varieret og at der 

var mulighed for at have dialog på tværs af klasser. 

Det er besluttet at invitation til dialogmøde for kontaktforældre og kontaktforældrefolder skal ud-

leveres på forældremøde til de nyvalgte kontaktforældre.  

Det er aftalt at Jonas laver spørgeskema til kontaktforældre om deres ønsker til kommende dia-

logmøders indhold og form og tidsmæssige placering. 

6.  Antimobbestrategi  

Skolens antimobbestrategi er revideret. Ændringer og tilretninger fremlægges for bestyrelsen  

Bilag 6 Antimobbestrategi 

Til drøftelse og godkendelse. 

 Ændringer og tilføjelser i Antimobbestrategien er gennemgået. Det handler fortrinsvis om hvor-

dan vi forebygger og håndterer situationer med digital mobning. Den reviderede antimobbestra-

tegi er godkendt. 
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7.  Handleplan for mad og måltider  

Handleplan for mad og måltider er tilrettet jvnf. beslutning på bestyrelsesmøde i september.  

Herunder status vedr. ældre elevers mulighed for igen at forlade skolens område i pauser. Hvordan 

går det? Hvad siger elever, forældre og medarbejdere om ordningen? 

Bilag 7 handleplan for mad og måltider 

Til drøftelse og godkendelse 

 Handleplan godkendt 

8. Drøftelse af politiske udmeldinger 

Drøftelse af politiske udmeldinger ifm. kommunalvalget. Hvordan forholder skolebestyrelsen sig 

til udmelding om centralisering af tandplejen? 

Til drøftelse 

 Det er aftalt, at Jonas kontakter andre skolebestyrelsesformænd og hører hvordan de stiller sig til 

spørgsmålet. Bestyrelsen har besluttet at rette henvendelse til politikere og skrive læserbrev om 

emnet.   

9. Økonomirapport 

Økonomirapport gennemgås 

Bilag 8 Økonomirapport 

Til orientering 

 Økonomirapport er gennemgået. Ingen bemærkninger. 

10. Evt. 

 - 

 


